
Den dìtí
Poslední kvìtnový pátek patøil dìtem víc než kdy jindy.
Žáci naší školy odložili uèebnice a mohli dle vlastní chuti 
navštìvovat rùzná stanovištì pøipravená námi, vyuèujícími. 
Mezi oblíbené patøilo i stanovištì se psy. Na nìm si žáci 
mohli vyzkoušet zadávání povelù znakovým jazykem nebo
zapojit pejsky do míèových her èi si je jenom pohladit. Dìti, 
ale i my dospìlí, jsme si den a také sluníèka moc užili.

obce Albrechtice nad Vltavou    Hladná / Chøeš�ovice / Jehnìdno / Údraž / Újezd

V Albrechticích nad Vltavou se konal
koncert v rámci Festivalu Smíøení

V nedìli 21. dubna 2024 od 15 hodin se uskuteènil v kostele sv. Petra 
a Pavla v Albrechticích nad Vltavou v rámci Festivalu Smíøení koncert, 
který albrechtickým obèanùm nabídnul setkání se špièkovými umìlci 
– Martinem Bìlohlávkem (baryton), Soòou Vimrovou (kytara) a také 
mladými talenty – Veronikou Èejkovou a Davidem Maxou.   

Výstava všech soutìžních návrhù
nové albrechtické návsi

V pátek 3. kvìtna 2024 se uskuteènila v zasedací místnosti Obecního
úøadu v Albrechticích nad Vltavou výstava všech ètyø soutìžních návrhù 
nové návsi. 

 Vítìzný návrh byl osobnì pøedstaven jeho autorem Pavlem 
Mahdalem z ateliéru MENU archtitekti. A celý prùbìh architektonické 
soutìže pøiblížil obèanùm pøedseda poroty architekt Ondøej Beneš.

Obèané pøišli v hojném poètu, nebáli se ptát ani øíct své 
pøipomínky.

Zlato i bronz pro Zdeòka Hrušku
Èeský skokový pohár 2024 odstartoval bìhem prvního 
kvìtnového víkendu v Brnì již 23. sezonu. Do první Velké 
ceny nastoupilo celkem šestnáct úèastn?kù. Stavitel parkuru 
pro nì pøipravil nároèný kurz s pøekážkami vysokými 145 cm. 
Na startovní listinì nechybìl ani Zdenìk Hruška (z Újezda), 
který vybojoval nejen první, ale i tøetí místo v sedle klisny 
Carthaga DK a valacha Giovany. Aèkoliv si t?mto v?tìzstvím 
již zajistil úèast ve finálové Super Grand Prix, urèitì se chce 
úèastnit i nìkterých dalších pohárových Velkých cen. 
„

“

Jsem rád, že už nemusím kvùli postupu do finále objíždìt 
všechna další kola, protože plánuji úèast i na mezinárodních 
závodech v zahranièí  øíká Zdenìk Hruška.

Pøejeme Vám krásné prázdniny a pohodové léto!

Èerven 
2024
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Více informací na: www.albrechticenadvltavou.cz2

Informace pro obèany z 2. zasedání Zastupitelstva obce
Z 2. zasedání ZO konaného dne 25. dubna 2024 starosta Ing. Miroslav Ušatý. Pøítomno 19 obèanù, z toho 12 èlenù ZO.. Zasedání øídil 

Kontrola plnìní usnesení ZO a zpráva o èinnosti RO
Místostarostka – byla podána žádost o dotaci na rekonstrukci 
uèeben fyziky, dílen a konektivity školy. Dotace je ve výši 95%.                           
– byla doplnìna žádost o dotaci na workoutové høištì.
Starosta – byla podána žádost o dotaci na FVE na hasièských 
zbrojnicích, hospodì v Albrechticích n. Vlt., na budovì èp. 16 
v Chøeš�ovicích a budovì èp. 59 v Údraži.
– bude podána žádost na FVE na škole, pøetoky energie by mìly 
být využity na šatny TJ, ÈOV a bytové domy èp. 156 a 200 
v Albrechticích nad Vltavou.
Starosta se dotázal p. Jaroše na semafor u školy?
p. Jaroš – zjiš�oval podrobnosti. Legislativa neschvaluje instalaci 
semaforù. Byly doporuèeny zpomalovací ostrùvky nebo znaèka 
„Pozor škola“. Situace pøed školou je kritická.
Starosta – navrhnul buï požádat Policii ÈR, aby obèas provedla 
mìøení rychlosti a nebo uzavøít smlouvu s mìstskou policií 
o pravidelném mìøení rychlosti.
p. Jaroš – navrhuje radar na mìøení rychlosti.
p. Øeøábek – zajímal se o instalaci radaru i v Jehnìdnì, ale je zde 
køižovatka a legislativnì to nelze realizovat, jen zpomal. pruhy.
ZO povìøuje starostu obce pøipravit podmínky zøízení úsekového 
mìøení rychlosti vèetnì radaru.
Starosta – byla øešena situace v ZTV s vlastníkem nemovitosti
Místostarostka – byly obeslány pøíslušné orgány k vyøešení 
situace, vìtšinou se vyjádøily, že pøípad nespadá do jejich kompe-
tence. Èekáme na vyjádøení stavebního úøadu.
ZO schvaluje plnìní usnesení ze zasedání zastupitelstva obce. 
ZO schvaluje èinnost rady obce.
Starosta seznámil s èinností na stavbách VHI: 
– zaèala kontrola ze SFŽP na poskytnutí dotaèního titulu na 
kanalizaci a zároveò kontrola MŽP.
– byla dokonèena výstavba vodovodu v Újezdì, nevyšly vzorky   
vody, bude se dìlat znovu proplach a budou osazeny šachty.
– vodovod v Údraži je vìtšinou hotový.
– vodovod v Chøeš�ovicích je zèásti hotov, chybí úsek od zastávky 
k èp. 76, v èervnu se zaène budovat v Kozínì.
– vodovod v Jehnìdnì bude pøesunut na pøíští rok.
– vodovodní pøivadìè je napojen z vodojemu až do vodojemu 
v Prchavých, není propojení v Jehnìdnì u Hoška, zatím probìhlo 
celkem 41 kontrolních dnù.
– vodovodní pøípojky v Chøeš�ovicích a Údraži by mìly být hotové 
v druhé polovinì letošního roku.
– buduje se ÈOV, mìla by být hotová do konce záøí letošního 
roku. Od øíjna by mìl být spuštìn zkušební provoz. Obèané 
dostanou instrukce, jak mají postupovat pøi pøipojení kanalizace.
– v èervnu a èervenci by mìla být realizována pokládka kabelù el. 
energie v Habøí, v øíjnu by se mìla asfaltovat komunikace.
– pokládka el. vedení v Chøeš�ovicích by mìla být provedena 
v pøíštím roce, vodohospodáøská infrastruktura má být hotova do 
srpna pøíštího roku.
pí. Švehlová - týká se nás pøipojení na kanalizaci. Musí si každý 
vlastník domu zajistit sám? Neví, co si má nakoupit. 
Starosta – obec mùže poskytnout obèanùm seznam firem, které 
budou kanalizaci dìlat.
Bc. Mikolášek – vše bude uvedeno v pøipraveném manuálu. 
Starosta – zaèal se budovat rybník v Jehnìdnì, aby nepropadlo 
stavební povolení. Byla podána nová žádost o dotace.
Schválení úèetní závìrky Obce Albrechtice n. Vlt. za r. 2023
p. Øeøábek – finanèní výbor projednal úèetní závìrku obce, nemá 
pøipomínek a doporuèuje  její schválení.
ZO schvaluje úèetní závìrku obce za rok 2023.
Závìreèný úèet Obce Albrechtice n. Vlt. za r. 2023
p. Øeøábek - finanèní výbor projednal závìreèný úèet obce, nemá 
pøipomínek a doporuèuje jeho schválení.
ZO schvaluje Závìreèný úèet Obce Albrechtice nad Vltavou za 
rok 2023 a Vyjadøuje souhlas s celoroèním hospodaøením obce za 
rok 2023 bez výhrad.
Dotace pro TJ Albrechtice nad Vltavou
Obec poskytla TJ Albrechtice n. Vlt. dotaci ve výši 80.000,- Kè 
(30.000,- Kè na èinnost TJ a 50.000,- Kè na tým dìtí). TJ požádala 
o pøehodnocení dotace. Úèel, na které budou finanèní prostøedky 
použity stanovila rada obce. Náklady na údržbu høištì budou 
hrazeny z prostøedkù obce.

Dušan Hronek – vysvìtlil provoz TJ, zvýšily se náklady el. energie.
Starosta – požádal TJ, aby pøedložila vyúètování el. energie za 
minulý rok a následnì se bude problémem dále zabývat.
Stanovení nájemného a provozních vztahù mezi obcí 
a uživateli obecního majetku
Obec má majetek, kde nemá ošetøeny užívací vztahy. 
Starosta požádal Finanèní výbor o nastavení podmínek.
Bytové jednotky Údraž èp. 1
Starosta – konzultoval výstavbu bytù v Údraži s JUDr. Prùšou 
a realitním makléøem p. Matulkou, bylo doporuèeno založit bytové 
družstvo. Vìdìli bychom pøedem budoucí vlastníky. Financování 
by probíhalo samostatnì, obec by nemìla žádné závazky (mimo  
pomìrných závazkù na podíl vlastních bytù), veškeré náklady by 
si hradilo družstvo samo. Proti tomu by ale obec nemìla žádný 
zisk z ekonomické èinnosti. Obec by si mohla rozhodnout, kolik 
bytù si ponechá. 
Starosta – do pøíštího zasedání pøipraví podrobnosti.
Nauèná stezka v Chøeš�ovicích
ZO schvaluje investièní zámìr na akci „Nauèná stezka v Chøeš-
�ovicích“ a podání žádosti o dotaci na SZIF.
Plán akcí na rok 2024 - aktualizace 
ZO schvaluje aktualizaci Plánu akci na rok 2024 o „Doplnìní 
vodovodního øadu v Albrechticích nad Vltavou od èp. 94 smìrem 
k domu èp. 180“ a „Doplnìní vodovodního øadu v Albrechticích 
nad Vltavou z návsi smìrem Údraž“.
ZO schvaluje pøípravu projektové dokumentace na vybudování 
chodníkù v Albrechticích nad Vltavou od základní školy smìrem 
na Hladnou, od návsi smìrem Údraž, v Údraži od èp. 64 smìrem 
Albrechtice nad Vltavou a v Jehnìdnì od èp. 59 k èp. 60.
Pøíspìvek na vodovodní pøípojky
ZO schvaluje finanèní pøíspìvek na vybudování vodovodní sou-
stavy ve výši 10.000,- Kè na pøipojení jednoho trvale obydleného 
objektu s podmínkou odbìru vody 20 m3/rok.
Zøízení nové pozice administrativního pracovníka    
Z dùvodu velkého vytížení obecního úøadu navrhnul starosta zøídit 
pozici nového místa administrativního pracovníka na ½ úvazku.
p. Schánilec – nový pracovník se musí zaškolit, souhlasí s pøijetím, 
domnívá se, že by se mìla øešit organizace práce „pracovní èety“. 
p. Jaroš – pracovní èeta nefunguje tak, jak má.
8. zmìna územního plánu
Zastupitelstvo obce:
a)  bere na vìdomí informaci o úpravì Obsahu zmìny o došlá 
stanoviska dotèených orgánù (ochrana pøírody a SEA). 
b) schvaluje Obsah zmìny è. 8 (pøevedení do jednotného 
standardu územního plánu Albrechtice nad Vltavou.
c) ukládá poøizovateli pøedat schválený Obsah zmìny 
zpracovateli Projektovému ateliéru AD Èeské Budìjovice s.r.o. 
pro zpracování Návrhu zmìny è. 8 územního plánu nejpozdìji 
do konce mìsíce dubna.
Diskuse, rùzné 
Bc. Mikolášek – stanovili jsme nízký nájem v Albrechtické hospo-
dì tak, aby fungovala. Pøed dvìma lety se budova malovala, teï 
se maluje znovu. To platí opìt obec? 
Jakmile se mìní nájemce, vždy to stojí obec spoustu penìz.
Starosta – požádal zastupitele (zejména z Albrechtic), aby do 
pøíštího zasedání zastupitelstva pøipravili své vize o tom, co a jak 
by se mìlo dìlat s budovou sálu kulturního domu a prostor, kde 
podniká Jednota, jak si pøedstavují využití nemovitosti.
p. Krippnerová, MBA – v základní škole probìhl zápis do 1. tøídy, 
pøišlo 15 dìtí, zapsáno bylo 12 dìtí.
p. Dostál – probìhlo èištìní komunikací. Chodníky po stavbì jsou 
však neopravené. Nevidí dùvod èekání na opravu. Bylo by tøeba 
vyzvat firmu, aby opravili.
– u odboèky na „Mohylu“ je propadlý kanál. Zároveò by na tomto 
místì mohlo být nainstalováno zrdcadlo. 
Ing. Øeøicha – co vám øíká Siselen?
Starosta – Siselen ukonèil partnerství.
p. Kothánek – jak to vypadá s úpravou navezené zeminy u høbi-
tova, bude Noc kostelù, nìkteré informaèní tabule historických 
stezek jsou v dezolátním stavu.
Starosta – zemina bude rozhrnuta a prostor oset travinou.
p. Veverka – nìkteré tabule se opravovaly.
p. Øeøábek – jak to vypadá s položením optického kabelu?
Starosta – zatím se CETIN k nièemu nemá. 



Informace pro obèanyJak pokraèujeme v investicích ?
Je za námi témìø polovina letošního roku a tak je na poøadu dne
udìlat si krátkou bilanci investic. 
Naše nejvìtší investice, vodohospodáøská infrastruktura, pokra-
èuje na všech etapách. Stavíme èistírnu odpadních vod v Albrech-
ticích (zkušební provoz bude zahájen na pøelomu záøí a øíjna), 
je dokonèena splašková kanalizace v Habøí, nyní je realizována 
kanalizace od pomníku zadem k autobusové èekárnì. Vodovodní 
pøivadìè je hotový a odzkoušený z Albrechtic k vodojemu, v sou-
èasnosti je vodojem osazován technologií a pøivadìè je osazován 
uzávìry. Hotovo bude do konce èervence. U Vodovodních øádù je 
hotovo v Újezdì, až na jednu výjimku v Údraži, v Chøeš�ovicích 
zbývá poslední èást (Kozínu) a na podzim se bude zaèínat v Jeh-
nìdnì. Spolu s touto investicí pokraèuje i zhotovování nového 
veøejného osvìtlení. Jestli to vyjde s E.gd, tak do konce roku 2026 
bychom mìli mít vesnice bez drátù.
Další investicí je výstavba areálu v Jehnìdnì. Høištì bude dokon-
èeno po administraci stavebního øízení v èervenci (chybí položení 
koberce, zasetí trávy, oplocení a terénní úpravy), rybník a obtoko-
vé stoky rovnìž. Byla dokonèena administrace žádosti o dotaci 
a pøedána ke schválení.
Byla zadministrována žádost o dotaci na konektivitu a rekonstrukci 
odborných uèeben v základní škole. Realizace by mìla probíhat 
následovnì. Po dokonèení této investice bude patøit naše škola 
k tìm nejmodernìji vybaveným a budeme na tom lépe, než vìtši-
na mìstských škol.
Velké cíle si dáváme v komunální energetice. Byla schválena 
žádost o dotaci na vybudování fotovoltaických elektráren (dále jen 
FVE) vèetnì bateriových úložiš� na budovách hasièské zbrojnice 
v Albrechticích a Jehnìdnì a na hospodì v Albrechticích. Dále 
máme schválenou dotaci na rekonstrukci støechy a výstavbu FVE 
na budovì bývalé školy v Chøeš�ovicích a na budovì hospody 
v Údraži.
Další dodateènì zaøazenou akcí je vybudování nauèné a sportov-
ní stezky v Chøeš�ovicích. Rovnìž byla podpoøena z dotaèního 
titulu. Dolaïujeme poslední vìci na vybudování nového chodníku 
v Albrechticích.

A co ještì pøipravujeme …
1. Výstavbu dìtské skupiny na budovì ZŠ – jsme tìsnì pøed po-
    dáním žádosti o stavební povolení žádosti o dotaci.
2. Investici do energetického centra u ZŠ – jedná se o zhotovení 
    vlastní trafostanice vèetnì vlastní rozvodné sítì, instalaci FVE
     na budovì dìtské skupiny a na budovì celé školy, instalace
     tepelných èerpadel vèetnì vrtù, instalace doplòkového zdroje
     vytápìní (kotel na štìpku).
3. Projekt sbìrného dvora (místa) v Albrechticích.
4. Nákup nového osobního automobilu.
5. Projekt rekonstrukce 4 BJ v Albrechticích (kampelièka) 
    vèetnì instalace FVE.
6. Projekt rekonstrukce 2 BJ v Chøeš�ovicích vèetnì instalace FVE.
7. Zhotovení projektové dokumentace na revitalizaci návsi 
    v Albrechticích.
8. Výsadbu nové ovocné aleje v Jehnìdnì.
9. Pøipravujeme projekty rekonstrukcí místních komunikací 
    ve všech místních èástech.
10. Projekt výstavby nových chodníkù v Albrechticích (smìr 
      od návsi na Kouta a od ZŠ na Hladnou), Údraži a Jehnìdnì.

Jenom na závìr. Jestliže loòský rok byl v investicích rekordní, tak 
letošní bude ještì o tøídu lepší a pokud se bude daøit v získávání 
dotací jako doposud, tak v roce 2025 bychom mìli být úplnì na 
vrcholu investic. Musíme si uvìdomit, že dotaèní politika bude po-
malu konèit a co nezískáme v krátké dobì, tak si budeme muset 
zaplatit ze svého. 

A nakonec ještì hodnocení øeditele jednoho poskytovatele dotací: 
je málo takových obcí, jako jsou Albrechtice, aby si dìlali dotace
bez zprostøedkovatelských agentur, které si za získání dotace 
berou 5 – 15 % ze získané èástky. 
Mohu jenom doplnit, že tìm u nás „pšenka nekvete“ a proto nám
zbývají finance na další investice.  
Tak si navzájem budeme držet palce (a možná i nìco jiného …).

Ing. Miroslav Ušatý, starosta obce

V nìkterém z minulých zpravodajù jsem si posteskl, jaký je zá-
jem veøejnosti i zastupitelù o vizitku naší obce, kterou je náves 
v Albrechticích. Na projednání se dostavil jeden obèan.
O to lépe vyznìlo pøedvedení vítìzného návrhu. 
Zasedaèka na úøadu byla plná a zájem nebývalý. U nìkterých 
obèanù byly pøipomínky více relevantní. A� se to týká sklonu 
návsi z dùvodu odtoku deš�ových vod nebo parkování osobních 
automobilù pro indisponované obèany pøed høbitovem. 
Ale nejvìtší zájem byl o parkování autobusù. Nìkdy mì to pøi-
pomínalo hru koèky s myší. Nìkteøí úèastníci asi nechtìli vzít 
na vìdomí, že autobusy už nebudou koneènì „smrdìt“ na ná-
vsi, že vzniknou pouze zastávky obdobné, jako je v horní èásti 
Albrechtic a pro autobusy bude místo stání na parkovišti u ben-
zínky. Celý projekt nebude jenom náves, ale soubìžnì bude 
øešeno parkovištì pro autobusy, parkovištì pro osobní auta 
u školy, výstupní místo pro žáky, které pøivezou rodièe autem, 
chodník od školy smìrem na Hladnou a následnì bude øešen 
prostor pøed obchodem a prùèelí obchodu a sálu bývalého
kulturního domu. Prostì bude to jinak, bude to modernìjší, 
pøístupnìjší, bezpeènìjší a celkovì to mùže být i hezké.

Pøeji všem, kteøí to zaslouží, krásné prožití léta.
Ing. Miroslav Ušatý, starosta obce

Okénko starosty
Pozdní, by� milé pøekvapení. 
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Dne 7.6.2024 probìhla v našem albrechtickém kostele Sv. Petra 
a Pavla každoroèní akce zvaná Noc kostelù.
Myslím, že jste se s tímto pojmem v posledních letech už všichni 
nìkdy setkali, ale asi by bylo na místì podívat se na to, co na tuto 
akci øíká historie a o co vlastnì jde.
Noc kostelù je každoroènì poøádaná akce a má umožnit široké 
veøejnosti nezávazné setkání s køes�anstvím. V jejím rámci jsou 
ve veèerních a noèních hodinách zpøístupnìny nìkteré kostely 
rùzných køes�anských církví, ve kterých se rovnìž zdarma konají 
koncerty, komentované prohlídky, workshopy èi divadelní pøedsta-
vení. Návštìvníci mají možnost nahlédnout do kostelních sakristií 
èi klášterních zahrad, zkusit si zahrát na varhany, vystoupat na 
vìže èi sestoupit do starobylých krypt, prožít liturgii nebo tøeba jen 
vnímat to, co bylo inspirací pro stavitele køes�anských chrámù. 
Tento nápad má pùvod v Nìmecku a 1. roèník v Èeské republice
se konal 29. kvìtna 2009. A od té doby se Noci kostelù v Èesku 
konají každoroènì.
Zemì, kde je Noc kostelù jako doma:
Nìmecko – od r. 2001 – Lange Nacht der Kirchen
Rakousko a Nizozemsko – od r. 2005
Holandsko a Èesko – od r. 2009
Slovensko – od r. 2011 – Noc kostolov nebo Dlhá noc kostolov
Itálie – od r. 2016 – La Lunga notte delle chiese
Argentina – od r. 2016 – La Larga Noche de las Iglesias
A co pøinesl letošní roèník Noci kostelù do Albrechtic nad Vltavou?
V 17 hodin koncert písnièkáøe Mirka Baldrycha a Baldabandu, na

kterém zaznìla i píseò s pøípadným názvem Otázky. Pro tu našel 
autor inspiraci právì v našem kostele, když zde pøed lety hrál. 
Posluchaèù se sice sešlo nemnoho, ale koncert si krásnì užili.
Program pokraèoval v 9 veèer, a to se náš kostelík pìknì zaplnil, 
i když ne pøeplnil :-) Úvodní slovo si vzal náš pan faráø P. Slávek 
Holý a pøíjemnì všechny pøivítal. 
Následovala zhruba pùlhodinová pøednáška s názvem „Kterak pan 
faráø Cýza k novým varhanám pøišel“, ve které nám velice pouta-
vou a zábavnou formou Štìpán Svoboda pøiblížil historii varhan, 
které byly v albrechtickém kostelíku za dob, kdy zde sloužil právì 
v názvu zmínìný faráø Cýza (dle kronik psáno s tvrdým ý).
No a komu se pìknì sedìlo a nikam nechvátal, mohl si poté 
poslechnout hudební vystoupení v podání Chrámového tria, které 
Vám pro radost zahrálo v albrechtickém kostele už potøetí. Snad 
se Vám všem, kdo jste se Noci kostelù zúèastnili, program líbil 
a my se na Vás budeme tìšit – dá-li pán Bùh – zase pøíští rok. 
Za Chrámové trio Eva Svobodová :-) 

O h l a s y  (odposlechnuto mezi posluchaèi v prùbìhu koncertu)
– Stálo to za to. Nádhera.
– Nejvíc mì pøekvapily zpìvy v hebrejštinì a ve staroslovìnštinì.
– Jiøí Jaroš (zpìv, violoncello, kytara) v prùbìhu veèera podal 

obdivuhodný výkon. Napøíklad ve skladbì Franze Schuberta 
Ave Maria první èást docela obtížného partu pøednesl sólo na    
kytaru výraznì a posluchaèsky velmi èitelnì.    
Obdiv a klobouk dolù, pane Jaroši. 

Albrechtická Noc kostelù         a kde se tento nápad zrodil…
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Podìkování 
Skupinì ÈEZ za podporu 
v rámci Oranžového roku

Obec Albrechtice 
nad Vltavou

Kulturní léto s Rybáøskými veterány Co se chystá ...

Spolek
Rybáøských veteránù

Sobota 29. èervna 

POU�OVÁ 
VESELICE

Albrechtická hospoda

K tanci a poslechu zahraje

„ V O U S  B A N D “
Vstupné 150 Kè

Zaèátek v 19:00 hodin

Srdeènì zvou poøadatelé

Spolek 
Vás zve na tradièní

Rybáøských veteránù 

Sobota  20 7  od 13:00

Startovné 50 Kè
Dìti do 15 let zdarma

ha éBo t  

è
í

ob erstven

Na vítìze všech kategorií èekají hodnotné ceny

Spolek Rybáøských veteránù 
Vás srdeènì zve na

souboru Chairé
v nedìli 8. záøí 2024 od 16.00 hodin

v kostele sv. Jana Køtitele „Na poušti“ v Chøeš�ovicích

V S T U P N É:  v pøedprodeji 160,- Kè, na místì 200,- Kè.
P Ø E D P R O D E J:  Potraviny Chøeš�ovice (Lenka Kothánková) 

Infocentrum Albrechtice nad Vltavou (Andrea Brotánková)
Kadeønictví Albrechtice nad Vltavou (Ladìna Schánilcová) 

Zdravíme vás pøátelé a kamarádi. 
Jako každý rok pro vás máme na léto pøipraveno nìkolik
kulturních a zábavných akcí.
Jako první, která je již za pár dnù, bude skoro již tradièní 
Pou�ová veselice. Letos vychází úplnì pøesnì na pou� 
29. èervna, na svátek Petra a Pavla. 
Zaèínáme v 19. hodin v Albrechtické hospodì. Hudbou 
k poslechu a tanci nás bude provázet kapela Vous Band, 
která zde v Albrechticích je již po nìkolikáté. Tak pøijïte 
zahájit léto a prázdniny poøádnou tancovaèkou.
Druhou událostí tohoto léta, jsou již opravdu tradièní 
Rybáøské závody na Vápeòáku. Lov ryb zahájíme ve 
13. hodin v sobotu 20. èervence.
Jako vždy bude pro všechny pøipraveno jak pitné, tak 
žravé obèerstvení. Vìøíme, že letos už se opravdu nìco 
nachytá a vítìzové si odnesou hodnotné ceny. Tak se 
pøijïte sejít, potkat se s lidmi, které jste dlouho nevidìli 
a hlavnì se pobavit a užít si to.
No a tou tøetí událostí, blížící se závìru léta, je ta nej-
krásnìjší. Koncert souboru Chairé v Chøeš�ovicích. 
Letos vychází na den zrození Panny Marie, v nedìli 
8. záøí. Proto zazní písnì Mariánské. A jelikož je letošní 
rok rokem èeské hudby, tak v tomto duchu bude koncert 
pokraèovat. A samozøejmì nesmí chybìt písnì lidové, 
abychom si všichni sborem zazpívali. 
A kdože se tentokrát postará o umìlecký pøednes celého 
koncertu?  
Bude to, vám všem jistì známá paní hereèka Libuše 
Švormová, divadelní a filmová hvìzda, nositelka nìko-
lika Thálií za herecké výkony. Neopomenutelná jsou její 
dabingová propùjèování hlasù slavným svìtovým hereè-
kám, napøíklad legendární Angelice. 
Tato dáma se letos dožívá úctyhodného vìku, ale pøesto 
na šarmu jí nièeho neschází. 

Takže jsem pøesvìdèen, že opìt se máme na co tìšit.
Na všech tìchto našich poèinech pro vás, 

buïte co nejsrdeènìji vítáni. 
Veškeré informace se dozvíte na plakátech, hlášením 

v místním rozhlase nebo na tel. è. 775 253 145. 
Za RV Mòouk.

Prùvodním slovem provází

paní hereèka 

Libuše Švormová
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Což takhle albrechtické lelkovadlo?Cimrmane, Cimrmane...

Letošní èlenská schùze spolku zahrádkáøù Albrechtice n/Vlt. 
se konala v nedìli 14. dubna v Albrechtické hospodì. Jedním 
z dùležitých bodù jejího programu byly volby do orgánù orga-
nizace na období 2024 až 2029, tj. do výboru a kontrolní ko-
mise, a dále volba delegáta na konferenci ÚS Písek (Územní 
sdružení) a kandidáta na èlena rady ÚS Písek. 
Pozvaným 
n/Vlt. pan Ing. Miroslav Ušatý.

hostem na schùzi byl starosta obce Albrechtice 

Po zahájení schùze a odsouhlasení jejího programu byli 
hrádkáøi seznámeni s informacemi ze schùzí výboru za rok 
2023-2024, se zprávou pokladníka o hospodaøení organizace 
za rok 2023, se zhodnocením èinnosti spolku za období 2019
-2024 a se zprávou revizní skupiny. 

za-

V souladu s jednacím a volebním øádem byla následnì veøej-
ným hlasováním provedena volba nového výboru a kontrolní 
komise pro období 2024-2029. Za delegáta na konferenci ÚS 
Písek a za kandidáta na èlena Rady ÚS Písek byla zvolena 
Hana Krippnerová.
V diskusi byli jmenováni ti, kteøí dosáhli v roce 2023 kulatého 
životního jubilea, a sice Jaroslava Vorlíèková, Marcela Milo-
tová a Rùžena Škodová. A dále i ti, kteøí mají již za sebou 
osmdesátku, a pøesto jsou stále velmi èinní. Jsou to: Josef 
Kochrda, nejstarší èlen našeho spolku (èlenem od roku 1967, 

to je 57 let), Jan Pavlíèek (èlenem od roku 1987) a Josef 
Maøík (èlenem od roku 1961). Uvedeným jubilantùm bylo 
podìkováno za práci, kterou odvedli v organizaci bìhem tìch 
mnoha let, a bylo jim popøáno pevné zdraví do let dalších. 
A rovnìž tak i Václavu Petøíkovi za práci v kontrolní komisi. 
Ten odešel z výboru spolku na vlastní žádost, zùstává ale
i nadále èlenem ÈZS. 
V diskusi vystoupil také starosta obce Ing. Miroslav Ušatý. 
V pøíspìvku zhodnotil práci spolku zahrádkáøù. Další pøís-
pìvky se týkaly akcí, které nás v nejbližší dobì èekají.
Závìrem schùze bylo podìkováno všem, kteøí se podíleli na 
akcích zahrádkáøù, a to nejen èlenùm, ale i ostatním obìta-
vým dobrovolníkùm, kteøí je pomáhali pøipravit. A velké díky 
náleží pøedevším OÚ Albrechtice n/Vlt. za finanèní podpory 
spolku. 
V letošním roce se budeme snažit, pokud nám to situace 
volí, jednotlivé úspìšné akce z minulých let zachovat. Novì 
zvolený výbor ÈZS Albrechtice n/Vlt. se sešel následnì po 
èlenské schùzi. Z její diskuse vyplynuly nové návrhy na akce 
zahrádkáøù v roce 2024. Ty budou vyhodnoceny v prùbìhu 
roku a pøípadnì zrealizovány. 

do-

V souèasnosti má ÈZS Albrechtice n/Vlt. 40 èlenù.
Za ÈZS Albrechtice n/Vlt.: Škoda František

Naše obec se mùže pochlubit celou øadou úspìšných projektù. Zane-
dlouho budeme mít øímovskou vodu v nejzazším místì obce, do Vltavy 
poteèe aspoò èást odpadní vody pøeèištìné v èistièce, polní cesty v kra-
jinì jsou lemovány alejemi, máme nový sbìrný dvùr i hasièskou zbrojnici, 
existuje bylinková zahrada i U rampa, atd. Však také ocenìní Vesnicí 
roku 2022 nebylo jen tak. Podívejte se do Zpravodaje, je plný zpráv 
o tom, co vše se v obci dìje. 
Myslím, že je èas promýšlet, jak do obce a jejího plenéru dostat napø. 
umìní. Nebo recesi. Mám osobní zkušenost, že to lze. Ve vesnici, v níž 
jsem prožil velkou èást života, se èas od èasu sešla parta mlaïochù a, 
pochopitelnì po flašce rumu, z nich padaly bláznivé nápady. 
Posuïte sami. 
Každý z nás èas od èasu chytá lelky. Ale co s tím, když jste lelkù plni. 
Proto na turistické cestì nad sousední vesnicí Lelekovice vybudovali 
lelkovadlo. Je to jakási døevìná klec, do ní se postavíte a ona z vás lelky 
vytáhne. Odkráèíte lehce a š�astnì. Pìkná ptákovina, že?  
Dojdete ovšem do míst, odkud je krásný výhled na Vranov a jeho poutní 
kostel s hrobkou Liechtensteinù. Posadíte se na lavici, pøed sebou máte 
výhled ohranièený velkým døevìným rámem a pøed vámi se spojují dva trámy. Trámy jsou oznaèeny symboly jako rovnobìžka 
A  a rovnobìžka B. Ty se ovšem spojují v nekoneènu, takže obraz vesnice je v nekoneènu. Také dobré, ne?  Podobných døevì-
ných nesmyslù a schválností je v okolí více.  Škarohlíd si øekne, to jsou ale blbosti, jiný v tom však najde poetiku.
Øíkám si, že je škoda, že Jára Cimrman sice putoval naším krajem, ale vìnoval se jen kaplièkovému høbitovu. Jistì by tady
zanechal i jiné stopy. Nebo jsme je jenom nenašli?  
Rád sedávám na lavièce u cesty do Krajiny. Je vidìt albrechtická škola, kostel a znaèná èást obce. Pøede mnou je trojúhelník 
trávy. Krásný pohled, pohlednice z Albrechtic. Tam bych si pøedstavoval nìjaký objekt. Doufám, že se najde parta èi jedinec 
obdaøený citem a pøedstavivostí a pøijde s nìèím bláznivým. Ale krásným.
Øíkáte si, že jsem se zbláznil? Možná, ale nebylo by už dobré doplnit strohou realitu nìèím neobvyklým, co roztáhne pusu od
ucha k uchu a naplní duši libým pocitem? Petr Dostál 

 „Sláva zahradnièení – zocelí tìlo i psychiku. I Julia Roberts si zákládá na vlasnoruènì pìstované kapustì“ :-)

Zahrádkáøi v Albrechticích nad Vltavou
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V nedìli 21. dubna 2024 se konal v albrechtickém kostele sv. Petra
a Pavla v rámci Festivalu Smíøení krásný koncert.  
Na úvod promluvil pan faráø Vítìzslav Holý, který také pøivítal 
organizátora koncertu a zároveò místostarostu obce Nepomuk 
Pavla Motejzíka, ten nás neèekanì pøekvapil dárkem - obrázkem 
sv. Jana z Nepomuku.
V našem kostele jsme mohli slyšet baryton Martina Bìlohlávka
a skvìlou kytaristku Soòu Vimrovou. Šanci pro talenty prezen-
tovali Veronika Èejková a David Maxa. Ve vynikajícím podání 
zaznìly lidové písnì Teèe voda, Ach synku, Lásko, bože lásko... 
písnì k loutnì od Petra Ebena, písnì Antonína Dvoøáka, Leoše 
Janáèka, Bohuslava Martinù, Hanse Krásy... a na samý závìr 
Ta naše písnièka èeská od Karla Hašlera. 

Úèinkuj?c?m v chladném kostele sice mrzly ruce, ale ne tak srdce, 
odmìnou jim byl velk? potlesk, objevila se i slza dojet?. Nejmladší 
posluchaèka každou p?seò komentovala výstižnì slovem lala  :-)
Dìkujeme úèinkujícím za hezký zážitek a všem, kteøí pøišli.

„ “

Dobrovolné vstupné bude využito na opravy našeho kostela.
Festival Smíøení otevírá bìžnì nepøístupné církevní objekty
a spojuje diváky prostøednictvím koncertù. Uvádí díla umìlcù, 
kteøí byli pro svou víru náboženskou èi politickou stíháni nebo 
dokonce zemøeli. Letos prezentuje i autory spojené s Rokem 
èeské hudby 2024.
Festival realizuje spolek Pod Zelenou Horou, z.s. ve spolupráci 
s Farností Záhoøí a s finanèní podporou Ministerstva kultury ÈR,
Plzeòského kraje a dalších.              Text: Vlasta Petružálková

Festival Smíøení v AlbrechticíchTa naše písnièka èeská...
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Ve støedu 24. dubna se v 18, 00 hodin konala v zasedací 
místnosti Obecního úøadu v Albrechticích nad Vltavou 
oèekávaná beseda s milým hostem – se spisovatelem 
detektivního žánru – panem Ladislavem Beranem.

Dosud vyšlo autorovi 69 knih. 
Nejvíce zaèal psát od roku 1990. Jaký je jeho denní režim? 
Píše dopoledne do 11 hodin a poté odpoledne až do veèera. 
Jak sám o sobì øíká, je papírový typ – rukopis píše na papír.

S jeho manželkou letos na podzim oslaví krásné výroèí – 
diamantovou svatbu. Dojemné je, jak se manželé louèí pøed 
spaním: „Dobrou noc, mùj kapitáne!“, následuje odpovìï: 
 „Dobrou noc, paní kapitánová.“

Vedle vlastní tvùrèí èinnosti se zabývá i sbìratelstvím – 
sbírá hlinìné nádobí, staré žehlièky a zámky ode dveøí. 

Jak na sebe prozradil, má i jeden zlozvyk. 
Tím je kouøení dýmky. Kouøí již 28 let a bez dýmky prý nic
nenapíše, napomáhá mu k inspiraci. 

Od zaèátku letošního roku autor napsal 10 povídek. 

Probìhlo i autorské ètení horké novinky, která ještì nebyla 
vydána a my ji slyšeli úplnì první. 

Dosud pan Beran vydával ètyøi knihy za rok, ale vzhledem 
k vìku a zdravotnímu stavu chce vydávání omezit na dvì. 

Je rád, že je o jeho knihy zájem a nemusí psát do šuplíku.

Jako zpestøení byl promítnut Medailonek o autorovi od mla-
dých filmaøù Akademie Miroslava Ondøíèka v Písku. Poté 
následovala filmotéka ze starší doby.

Vlastní beseda byla vedena ve vlídném, pøátelském duchu.
Èasto se posluchaèi pøi autorovì vyprávìní smáli. Èas 
plynul jako voda a ani jsme se nenadáli a hodinky ukazo-
valy pomalu devìt hodin veèer.

Ètenáøi albrechtické knihovny obdrželi od pana spisovatele 
Ladislava Berana zajímavý dárek – knihu Pohádky, kde je 
zveøejnìna autorská pohádka Vodník mezi pøíspìvky dal-
ších literárních kolegù. 

Na závìr probíhala autogramiáda s osobními rozhovory.

Našim ètenáøùm mohu slíbit, že v dalším vydání Zpravodaje 
bude druhá èást povídání s panem Beranem, zamìøena na 
èetníky a jejich historii.

Atmosféru zachytila Dana Ryšlavá
– knihovnice albrechtické knihovny 

To, že parta píseckých kriminalistù, kterým šéfuje kapitán Karas, umí, o tom už bývalý komisaø kriminální služby 
Ladislav Beran pøesvìdèil ve svých krimi povídkách spoustu ètenáøù. Svìt zloèinu a galerky ale není jednobarevný. 
Každý zloèin má své pozadí a nejde jen o to vypátrat pachatele, ale i o to rozkrýt lidské osudy, vztahy a pohnutky...
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V sobotu 11. kvìtna v 16,30 hodin se zcela zaplnila zase-
dací místnost Obecního úøadu v Albrechticích nad Vltavou. 
Konala se zde beseda s paní Annou Husovou a slavnostní 
køest knih o voraøství, na kterých se též autorsky podílela:
–  Kronika plaveckého rodu
–  Voraøství na Hladné
–  Vzpomínky nezatopené
Z rodiny Husových se dostavilo celkem osm zástupcù všech 
vìkových generací. 

Dále pøišli popøát a popovídat si kamarádi, známí, 
pøátelé a ostatní zájemci, které zajímá život na øece Vltavì 
a voraøství pøedevším.

Besedy se zúèastnil také starosta obce 
Ing. Miroslav Ušatý - i on má pøedky, kteøí patøili k “lidem od 
vody”, nebo� je potomkem Vojtìcha Ušatých z pøívozu na 
Lipovsku. 

Na uvítanou hrál pro dobrou náladu pan harmonikáø, který 
byl v dobovém obleèení a zpíval pìkné vodácké písnièky. 
Hudba a zpìv se prolínaly postupnì celým programem.
Slavnostní akci zahájil pan starosta, spolu s paní místosta-
rostkou, aby autorka – paní Anna Husová se svou dcerou – 
Anitou Crkalovou, mohly povídat nejen o historii voraøství, 
plavbì vorù, tìžkém a nároèném povolání voraøù – plavcù, 
vlastním životì na Hladné od samého raného dìtství, až

po stavbu Orlické pøehrady. S láskou bylo vzpomínáno též 
na své rodièe a sourozence. 
Probíhalo promítání historických fotografií s komentovaným 
výkladem, mohli jsme vidìt i nìkolik zkrácených filmových 
ukázek z rekonstrukce plavby vorù po Vltavì.
Každý, kdo se besedy zúèastnil, cítil, že koøeny paní spiso-
vatelky, jsou spjaty s voraøskou osadou – Hladnou. Byly 
v jejím životì velmi bolestné chvíle, kdy se musela rozlouèit 
s rodným domem, který byl postupnì zatopen, ale podle 
jejích slov – už Vltavì odpustila.
Na závìr besedy probíhala autogramiáda a vlastní popoví-
dání s paní Anièkou, jak ji nìkteøí oslovovali. Nikdo by jí vìk 
nehádal. Urèitì vitalitì a energii vdìèí nejen gymnastice, 
které se døíve vìnovala, ale i aktivnímu pohybu. 
Neopomenula vzpomenout ani na jízdu na motorce, kterou
zvládala hladce. 
Èas se naplnil a paní Husová si prohlédla spolu s ostatními 
zájemci prostory albrechtické knihovny. Podepsala se do 
všech tøech nových knih. Zájemci si tedy mohou všechny – 
nyní již 4 tituly pøeèíst a dozvìdìt se spoustu zajímavostí.

Atmosféru zachytila Dana Ryšlavá
– knihovnice albrechtické knihovny 

Anna Husová: Psaní Vzpomínek mì vrátilo do mého dìtství a mám radost, že totéž øíkají nìkteøí ètenáøi. Pro mì 
jsou to vzpomínky skuteènì nezatopené (navzdory tomu, že jsme rodný dùm museli zbourat pøed napuštìním 
Orlické pøehrady). Pøekvapuje mì a moc mì tìší, že mé putování do vzpomínek ètenáøe baví a zajímá.

„

“

Beseda s paní Annou Husovou Albrechtická knihovna
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MŠ Albrechtice nad Vltavou Duben a kvìten v naší školce

Dne 13. 5. 2024 jsme s naší skupinou ze školy odjeli na cyklis tický 
kurz na Olšinu. Zúèastnily se dìti sedmé a osmé tøídy i devá�áci, 
jely také tøi paní uèitelky a jeden voják. Oèekávali jsme spoustu 
srandy a zábavy, což se povedlo. Hned první den nìkteøí z nás 
byli naštvaní kvùli vlaku, který s námi nepoèítal, a tak jsme museli 
nechat kola v Budìjovicích na nádraží. S nimi jsme tam také ne-
chali jednu paní uèitelku a pana poruèíka. Když jsme už koneènì 
dorazili na místo, pøevzali jsme klíèe od chatek a následnì jsme si 
šli vybalit vìci a chvíli odpoèinout. Už první den jsem mìl službu.
Dostali jsme pokyny a potom jsme si došli pro kola, která koneènì 
pøijela vlakem. Vyrazili jsme a dojeli do Horní Plané na rozhlednu, 
ze které byl úplnì parádní výhled do celého okolí.
Mùj úplnì nejlepší zážitek byl, když jsme bìhali v noci a hráli ta-
kovou hru, pøi které jsme museli hledat papírky se znakem své 
skupiny nebo urèovat sever za tmy tøeba podle hvìzd nebo praco-
vat s buzolou a mapou. Bylo to opravdu super, moc mì to bavilo. 
Pan poruèík nám øekl spoustu vìcí, jak to funguje v armádì, jaké 
jsou tam hodnosti a podobnì. Bylo moc fajn strávit s kamarády 
chvíle, kdy spolupracujeme, domlouváme se a je vidìt, že i když 
jde jen o hru, do toho dáme maximum, abychom dosáhli vítìzství. 
Z dalších zážitkù mohu jmenovat rùzné hry v lese nebo klikování 
za každé sprosté slovo. Nebo jak jsme s kluky sedìli na chatce 
a fandili našim hokejistùm a udìlali takový kotel. 
Hodnì jsem si kurz užil a je mi líto, že pro nás byl posledním. 

Snad se tam nìkdy sejdeme a zavzpomínáme na èasy, které jsme 
tam zažili. Cyklistiku mám rád, baví mì, je to super aktivita, pøi kte-
ré se dobøe proèistí hlava. A mùžu øíct, že i když byly chvíle, kdy už 
jsme fakt nechtìli nic, prostì jsme to nevzdali. A� to byla jízda le-
sem, loukou nebo na silnici. Všichni jeli tak, jak mìli, a nikomu se 
nic nestalo. Další parádní zážitek do sbírky. Chtìl bych ještì øíct, že 
sice nìkteøí z nás mìli technické problémy, co se týèe kola, ale ani  
to nás nezastavilo. Michal Novotný 16. 5. 2024  

Mùj nej lepší záži tek z cykl ist ického kurzu

Mìsíc duben nám zaèal pondìlním státním svátkem a získali jsme 
tak všichni den zábavy a odpoèinku navíc. Hned v úterý 2. dubna
jsme ale nelenili a vydali se s pøedškolními dìtmi na návštìvu do 
druhé tøídy, kde pro nás byl pøipraven zábavný a nauèný program. 
Z dubnových akcí zaujalo dìti i rodièe nejvíce Pálení èarodìjnic, 
které se uskuteènilo 24. dubna na školní zahradì. Pøijel za námi
i vzácný host, pan Jan Kouba z Prácheòského muzea v Písku, kte-
rý si pro nás pøipravil povídání o Svatojakubské noci a další zají-
mavostí na téma èarodìjnic. Odpoledne bylo plné zábavy, hudby, 
opékání vuøtù a malovalo se i na oblièej. Akce mìla hojnou úèast 
a odpoledne bylo velmi vydaøené. 
O den pozdìji nás èekal první plavecký výcvik s pøedškolními dìt-
mi. Ty se na plavání tìšily celý mìsíc a plavky mìly vybrané snad 
nìkolik týdnù dopøedu. 29. dubna jsme se spoleènì fotili. Focení 
dìtí probíhalo poklidnì a spolupráce s panem fotografem byla vel-
mi pøíjemná. Kvìten se nesl v duchu peèlivého pilování básnièek 
a písnièek na besídku ke Dni matek, ovšem ještì pøedtím nás èe-
kalo pár jiných aktivit. 

7. kvìtna k nám zavítal sbor hasièù, abychom si užili Den s inte-
grovaným záchranným systémem, a hlavnì se nìco dozvìdìli. 
Zkoušeli jsme zdolat dráhu v hasièském obleèení, také nám uká-
zali rùzné druhy hasièských pøístrojù a vyzkoušeli jsme si oblék-
nout správnì panáèka hasièe, záchranáøe a pana policajta. 
10. kvìtna probìhl zápis do naší mateøské školy. Zájem byl veliký 
a s pøijetím 12 dìtí máme kapacitu naplnìnou. Besídka ke Dni ma-
minek se konala 15. kvìtna. Úèast byla pøímo obrovská, dìti byly 
moc šikovné, vše se jim podaøilo a nenechaly se nièím rozhodit. 
Nejen maminky mìly slzièku na krajíèku a jsme moc vdìèné za 
krásnou podporu ze strany rodièù. O týden pozdìji k nám pøijelo 
divadlo, které bylo doprovázeno hudbou. Dìti se mohly do pøed-
stavení zapojit, èehož smìle využily. Poslední den mìsíce jsme 
spoleènì oslavili Den dìtí. Konal se na fotbalovém høišti a tøešniè-
kou na dortu bylo dovádìní na skákacím hradì. 
Zážitkù mají dìti opravdu mnoho a na samý závìr bylo pøichystáno
i sladké potìšení v podobì zmrzlinového kornoutu.
Bc. Patricie Bílahorková, uèitelka MŠ

Druháèci dìkují za exkurzi
do Temelína 

Dne 11. dubna 2024 jsme díky 
panu Havlíèkovi navštívili infor-
maèní centrum jaderné elektrárny 
Temelín. Pùjèili nám sluchátka,
brýle a mohli jsme sledovat, jak 
funguje atomová elektrárna a jak 
se vyrábí elektrický proud. Zod-
povìdìli nám všechny dotazy. 
Výlet se opravdu vydaøil a moc 
jsme si to užili. Dìkujeme.
Za 2. tøídu – Klárka, Valèa a Sam

OZVÌN A U K Á ZK OVÉ H OD IN Y
Díky pozvání tøídní uèitelky své dcery, jsem se 10.5. 
2024, zúèastnil ukázkové hodiny ve druhé tøídì. Byl 
jsem mile pøekvapen interakcí žákù a jejich ochotou 
spolupracovat. Dìti se doslova hrnou do práce a sna-
ží se být vyvoláni paní uèitelkou. Velmi milé bylo po-
dìkování žákù ke Dni matek. Dìti maminkám daro-
valy kytièku a vlastnoruènì vyrobený polštáøek. Já 
jsem si vyzkoušel, jaké to je, být vyvolán k tabuli, ale 
žádný stres jsem nemìl, jelikož ve tøídì panuje dobrá 
atmosféra. Dìkuji paní uèitelce Šímové – je vidìt, že 
svojí práci dìlá srdcem.
Tomáš Sládek, tatínek žákynì 2. tøídy
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ZŠ Albrechtice nad VltavouErasmus do škol

VÝU K A PLAVÁ N Í o d d u b n a d o èe r vn a 2 0 2 4
Výuka plavání na prvním stupni základní školy je souèástí tìlesné 
výchovy. Cílem je nauèit dìti základní plavecké dovednosti, jako 
je správné dýchání, splývání a základní plavecké styly (napø. kraul, 
znak). Výuka plavání pøispívá k rozvoji fyzické kondice, bezpeè-
nosti ve vodì a celkovému zdraví dìtí. Programy zahrnují pravi-
delné návštìvy bazénu s kvalifikovanými instruktory. Ve školním 
vzdìlávacím programu máme povinnou výuku plavání v 1. a 2. 
roèníku. Žáci musí odplavat 40 lekcí – to je 20 lekcí každý rok. 
Letos už máme polovinu lekcí za sebou a je vidìt, že se dìti vody 
nebojí a pod vedením zkušených píseckých lektorù se srdnatì uèí 
plavecké styly. Mgr. Vìra Tichá, tøídní uèitelka 1. tøídy

Mc D ona ld c up P ís e k
25.4. se žáci 4. a 5. roèníku, podpoøeni tøemi významnými posi-
lami ze 3. roèníku, tradiènì zúèastnili fotbalového klání McDonald 
cup v Písku. Žáci z malotøídních škol mìli vlastní kategorii, v té 
jsme skonèili na 3. místì. V celkovém hodnocení všech soutìží-
cích týmù jsme byli 14. Albrechtická škola mìla silnou fanouškov-
skou základnu, vybavenou transparenty a šálami. I pøes promìn-
livé poèasí si žáci užili sportovní dopoledne a všichni úèastníci byli 
odmìnìni diplomem a sportovním vakem s logem McDonald cupu. 
Mgr. Michaela Koudelková

3. kvìtna navštívily naši školu ètyøi zahranièní studentky Jihoèes-
ké univerzity, které v Èeských Budìjovicích studují díky progra-
mu Erasmus. Pro žáky 2. stupnì mìly pøipravený krátký program 
o svých zemích. Žáci tak mìli jedineènou pøíležitost vyzkoušet 
svou schopnost komunikovat v anglickém jazyce a zároveò si 
rozšíøit zemìpisný pøehled. 
Takto na setkání vzpomínají dva naši pá�áci:
První hodinu jsme šli do šesté tøídy. Pøišla sleèna z Japonska 
a povídala nám o tom, jak se tam žije, jaké památky tam jsou 
a tak dál. Na konci hodiny jsme si vyrobili japonskou skládaèku 
z papíru. Druhou hodinu pøišly dvì studentky z Francie a zase 
povídaly, jaká jsou tam zajímavá místa, jak lidé žijí. Taky jsme 
dostali na ochutnání sýry, bagety a sušenky, bylo to dobré. Tøetí 
hodinu jsme šli do deváté tøídy a pøišla paní z Indonésie a poví-
dala, jaká tam jsou jídla a taky nám pouštìla jejich tance. Ten den 
jsem si užil. Jan Dostál, 5. roèník
Navštívily nás ètyøi studentky z rùzných zemí a vyprávìly nám 
o tom, jak se v jejich zemi žije. Studentky byly z Japonska, Fran-
cie a Indonésie. Dozvìdìl jsem se hodnì informací a pøíbìhù, 
které se mi líbily. Francouzky nám daly ochutnat sýr a sušenky, 
které byly moc vynikající. Také nás uèily slova a jejich zvyky 
a mìsta. S Indonésankou jsme si vyzkoušeli jejich tradièní tanec.
Václav Krippner, 5. roèník

ZÁPIS DO 1. TØÍDY 
rodièùm, kteøí nám dali dùvìru a zapsali svého malého pøedškolá-
ka do 1. tøídy naší školy. Zápis probìhl ve dnech 10. a 11. 4. 2024 
v naší škole. Budoucí školáci hravì zvládli všechny úkoly na vý-
bornou. S drobnými dáreèky a poøízenou fotografií ve fotokoutku 
odcházeli s tím, že už se tìší do školy. 

Touto cestou bychom rádi podìkovali všem 

Za celý pedagogický sbor Mgr. Iva Šímová

MIN IFEST IVA L È TEN Í V P ÍSK U
Vybraní žáci 6. až 9. roèníku naší školy se opìt zúèastnili oblíbené 
akce konané každoroènì v krásném prostøedí Mìstské knihovny 
v Písku. Setkali se zde se svými vrstevníky z jiných škol z Písku 
a okolí, aby spolu sdíleli zážitky z èetby a podìlili se o tipy na zají-
mavé knihy. Ve skupinkách tvoøili výukový plakát o žánru donese-
ných (a pøeètených) knih a poznatky pak prezentovali ostatním 
skupinkám. Nìkteøí zde získali nové pøátele a jiní alespoò tipy na 
knížky, které stojí za to si pøeèíst. Mgr. Lenka Grzyb

D EN  D ÌT Í  
podle chuti 
sportovní soutìže a turnaje v míèových hrách. Pøipravena byla 
i keramická dílna, ve které si mladí kreativci vlastnoruènì vyrobili 
misky. Kuchyòku zaplnila sladká vùnì palaèinek a oblíbené bylo 
i stanovištì se psy. Nechybìly ani deskové hry a v neposlední 
øadì mìly dìti všech vìkových kategorií k dispozici skákací hrad. 
Navzdory nepøíznivé pøedpovìdi poèasí, svítilo celé dopoledne 
slunce. Až s koncem programu se spustil prudký déš�. Za celou 
školu dìkujeme Sportovnímu a relaxaènímu areálu Hluboká nad 
Vltavou za zapùjèení skákacího hradu. Mgr. Magda Komrsková

navštìvovat rùzná stanovištì. Na výbìr mìli tradièní 

JEDEN DEN UMÌLCEM v Mìstské galerii v Týnì nad Vltavou  
V dubnu se žáci 7. roèníku vypravili do vltavotýnské galerie, aby 
zde rozvíjeli svou umìleckou stránku ve výtvarné dílnièce. Protože 
vyjádøili názor, že by si rádi vyzkoušeli malování graffiti nápisù ne-
bo komiksových bublin, pøipravila pro nì kurátorka galerie program 
ušitý na míru. Nejprve sedmákùm promítla nìkolik obrázkù s tvor-
bou autorù graffiti a také jim ukázala rùzné styly písma. Ty si sed-
máci mohli vyzkoušet nejdøíve naneèisto na papír a pak už zaèali 
tvoøit s barvami a kartónem. Pod rukama jim vznikaly pop artové 
a komiksové bubliny a graffitové nápisy. Tvoøení žáky bavilo a své 
výtvory si hrdì odnášeli domù. Nìkteré nám od té doby zdobí tøídu.
Mgr. Lenka Grzyb, tøídní uèitelka 7. roèníku

DEN S HASIÈI  
hasièi. Riziko požáru provází lidstvo odnepamìti, a zdá se, že ta-
dy ještì hodnì dlouho bude. Proto jsme pánùm hasièùm vdìèní 
za pouèení o tom, jak nebezpeèí požáru pøedcházet a jak se
zachovat v pøípadì, kdy už k této nebezpeèné situaci dojde. 

7. kvìtna navštívili naši školu èeskobudìjoviètí 

Pánové, dìkujeme. Eva Žižáková, asistentka pedagoga

Žáci naší školy odložili uèebnice a celý den mohli
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D OPR AVN Í D EN
jízdu s øízením jednou rukou, slalom mezi kuželi, jízdu po vyme-
zené úzké trati, po houpaèce, jízdu podle dopravních znaèek. Na 
školním dvoøe stejné dovednosti prokazovali pøi jízdì na kolobìž-
kách s dùrazem na bezpeènou jízdu a použití ochranných pro-
støedkù. 5.) První pomoc: Základní znalosti první pomoci v pøípa-
dì dopravní nehody, vèetnì volání na tísòovou linku si žáci prak-
ticky procvièovali, obvazovali zranìní, uèili se volat záchrannou 
službu. Den se i s poèasím vydaøil a všichni žáci získali øidièské 
prùkazy na kolo a kolobìžku.
Mgr. Vìra Tichá, tøídní uèitelka 1. tøídy

D opr a v n í de n oè im a dì t í
V úterý 30. dubna se na 1. stupni konal dopravní den. Každou 
hodinu jsme byli na jiném stanovišti. Stanovištì byla rùzná, tøeba 
jízda zruènosti na kolobìžce, jízda zruènosti na kole, zdravovìda, 
dopravní znaèky, povinná výbava a malý testík. Poslední hodinu 
jsme se sešli na dvoøe a každý, kdo absolvoval test, dostal øidiè-
ský prùkaz na kolo a kolobìžku.
Mia Kvasnièková, žákynì 5. tøídy

Na konci dubna probìhl další z projektových dní, a to dopravnì-branný. Dopravní 
výchova se týkala mladších školákù a branná výchova starších. U starších se pra-
covalo s buzolou èi kompasem, s mapou, orientovalo v prostoru. Urèovali jsme též 
svìtové strany, odhadovali vzdálenosti ve volné pøírodì a plánovali trasy. Na jednom 
stanovišti jsme se uèili rùzné druhy uzlù. Vyzkoušeli jsme si i první pomoc vèetnì 
transportu ranìného. Provádìli jsme rùzné silové cviky, házeli granátem a pøekoná-
vali pøekážky. Též jsme støíleli na terè ze vzduchovky. Mgr. Zdeòka Pirglová

BRANNÝ DEN. Ráno jsme se sešli v naší tøídì a èekal nás branný den. Bylo krás-
né poèasí a my jsme se po skupinkách støídali na pìti stanovištích. Nejdøív jsem si 
zkusila posilovací opièí dráhu. Z celé skupinky jsem mìla nejlepší èas. Potom jsme 
si na fotbalovém høišti vyzkoušeli házení granátem a za naše výkony jsme byli od-
mìnìni malou sladkostí. Druhou hodinu jsme se pøesunuli do tìlocvièny na stano-
vištì zamìøené na poskytování první pomoci. Od paní uèitelky jsme se dozvìdìli, 
jak se zachovat, když vedle nás nìkdo omdlí, a další užiteèné informace. Také nám 
ukázala, jak si obvázat kotník a ruku, což se mi moc nedaøilo. 

Po velké pøestávce jsme pøešli do lesa, kde nás èekala práce s mapou a buzolou. Zkoušeli jsme si odhadovat výšku stromu, krokovat 
vzdálenost, orientovat se podle mapy a urèovat svìtové strany. Pak jsme mìli chodit podle azimutu a hledat zprávu. Nejdøív jsme šli 
na západ a skonèili jsme v køoví. Pak na sever a tentokrát jsme se ocitli ve stoce. Všechny zprávy jsme našli a do školy jsme se vraceli 
dost unavení. Ètvrtou hodinu jsme støíleli ze vzduchovky a já ve vítìzném kole trefila celkem 18 bodù. Zkoušeli jsme také støelbu ze 
stoje a v kleèe. Na poslední hodinu jsme se pøesunuli na školní zahradu. Pod rozkvetlou jabloní jsme se uèili uzlovat. Vyzkoušeli jsme 
si i uzel zvaný Opièí pìst. Dopoledne se moc povedlo a máme z nìj spoustu zážitkù. Kateøina Kozáková, žákynì 8. tøídy

Dopravní výchova na 1. stupni základní školy je dùležitou souèástí 
vzdìlávání a má za cíl nauèit dìti základùm bezpeèného chování 
v silnièním provozu. Žáci si mohli prakticky vyzkoušet své znalosti 
a dovednosti na nìkterém ze 4 stanoviš�: 1.) Základní pravidla 
silnièního provozu: Žáci se seznámili s významem dopravních 
znaèek, svìtelné signalizace a základními pravidly pro chodce 
a cyklisty. 2.) Bezpeèné pøecházení silnice: Žáci se dovìdìli 
a prakticky vyzkoušeli, jak správnì pøecházet silnici, kde a kdy je 
to bezpeèné, a co znamenají rùzné signály a znaèky pro chodce. 
3.) Chování v dopravních prostøedcích: Zásady bezpeènosti 
pøi cestování autobusem, vlakem nebo autem, používání bezpeè-
nostních pásù a dìtských sedaèek žáci probírali nad plakáty do-
pravních situací od BESIPU. Nakonec byl písemný test znalostí, 
který byl vstupem pro získání dìtského øidièského prùkazu na 
kolo a kolobìžku. 4.) Praktická výuka: Cvièení v simulovaných 
dopravních situacích, na høištích nebo v dopravních parcích, kde 
si dìti mohou vyzkoušet své znalosti v praxi. Jízda zruènosti na 
kole probíhala na parkovišti u benzinové pumpy. Žáci pøedvedli

ZA VOJÁKY DO STRAKONIC
Dne 24. 5. navštívili žáci 4. - 9. tøíd naší školy program, který pro 
školáky uspoøádali vojáci na letišti ve Strakonicích. K vidìní byla 
vojenská technika, zbranì a výstroj, kterou disponují pøíslušníci 
Armády ÈR. Žáci si vyzkoušeli støelbu ze vzduchovky, hod graná-
tem na cíl. Souèástí programu byly i ukázky boje zblízka.
Mgr. Iva Kohoutová 

Školení 3D t isk v Písku pro pedagogický sbor
Od SRPŠ jsme získali darem 3D tiskárnu Prùša MK4 a tak jsme 
využili možnosti od MAP Písek ve spolupráci s NPI zúèastnit se 
školení v DDM Písek. Tato inovativní technologie se nám všem 
zalíbila a otvírá nám možnosti pro kreativitu a vytváøení modelù 
k tisku. Urèitì zkušeností ze školení využijeme.
Mgr. Svatava Fišerová, øeditelka školy

Šes�áci s lavi l i Den Zemì
Naši šes�áci se 22.4. zúèastnili akce Den Zemì. Tu pod záštitou 
spoleènosti ÈEZ a mìsta Týna nad Vltavou, pro žáky 6. tøíd ZŠ 
Hlinecká, Malá Strana, Albrechtice nad Vltavou a primy Gymnázia 
Týn nad Vltavou uspoøádal MìDDM Týn nad Vltavou. Cílem akce 
bylo podpoøit povìdomí dìtí o ochranì životního prostøedí a aktiv-
nì oslavit svátek naší planety. Pro dìti bylo pøipraveno 12 stano-
viš�, které bìhem dopoledne obcházely a spoleènì plnily rùzné 
úkoly, kvízy apod. Akce se vydaøila, dopoledne jsme si užili naplno 
a pøíjemným bonusem bylo 4. místo z celkem 12 týmù. 
Ing. Jana Kreidlová, tøídní uèitelka 6. tøídy

Šes�áci se vzdìlával i v písecké knihovnì
Ve ètvrtek 23.5. se žáci 6. roèníku podruhé v letošním roce vydali 
do písecké knihovny. Tentokrát pro nì byly pøipraveny programy 
Poznej komiks a Digitální stopa, v nìmž si žáci pøipomnìli zásady 
bezpeènosti na internetu. Výlet byl opìt vydaøený a oba programy 
se žákùm velmi líbily. Nejvíce oceòovali tipy na komiksové knihy 
a práci na poèítaèích. Mgr. Klára Filová

ZŠ Albrechtice nad Vltavou Branný den
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Slavnostní odhalení obrázku Panny Marie     Údražská alej

V první kvìtnový den byl na Údražské aleji odhalen nový 
obrázek Panny Marie. Místo obnovila Obec Albrechtice 
nad Vltavou za podpory Lesù mìsta Písek s.r.o., MS Údraž 
- Pod obrázkem a místních obèanù. 
Pùvodní obrázek, který visel na smrku dle pamìtníkù od 
nepamìti, byl vytištìn na papíru. Byl sice chránìn sklenì-
nou deskou, ale obrázek byl již zcela nerozeznatelný. Jsou 
pamìtníci, kteøí tvrdí, že si ho na smrku pamatují už pøed 
šedesáti lety. 
Slavnostního aktu odhalení obrázku, se ve støedeèním, 
krásném odpoledni, zúèastnilo vedení obce, Písecké lesy 
presentovali oba místní lesníci, pan faráø Vítìzslav Holý 
promluvil o mariánském kultu, zazpíval kvìtnové chvalo-
zpìvy a píseò Ave Maria pøednesl pan Jiøí Jaroš.
Poté byl obrázek panem faráøem vykropen a vysvìcen. 
Pøevážnou èást pøihlížejících tvoøili myslivci z mysliveckého 
spolku z Údraže a mysliveckého spolku z Jehnìdna. Pøišel 
také stolaø Petr Veverka, který sloupek vyrobil. Úèastni byli 
i obèané z okolí. Ozdobou odpoledne byl trubaè na lesní 
borlici pan Radek Ušatý, jehož troubení rozèlenilo poøad na 

jednotlivé èásti. Ale hlavnì byla radost ho v lesním prostøedí 
poslouchat. 
Grafickou podobu obrázku dala Vlasta Petružálková. Pro 
nový obrázek Panny Marie byl vybudován døevìný sloupek 
a na nìj byl obrázek z tøívrstvého, vnìjším podmínkám 
dobøe vzdorujícího materiálu, pøišroubován. Snad mu to 
zaruèí dlouhodobou životnost bez újmy na kvalitì. Místo 
s obrázkem bylo doplnìno lavicí, takže pìší èi cyklisti mají 
možnost se posadit, rozjímat a koukat do okolí na zeleò 
okolních lesù. 
Na novém obrázku mají Panna Marie a Ježíšek v jejím 
náruèí na hlavách korunky. Dle pana faráøe se jedná o styl 
zobrazení Panny Marie Pasovské. Bude nám tedy do 
údražského lesa pasovat. Této Pannì Marii se také øíká
Pomocná - nech� je nám ku pomoci.
Celý ceremoniál fotoaparátem zvìènila naše grafièka a vy 
máte možnost si obrázky prohlédnout na stránkách obce 
ve fotogalerii. 
Pøejme tomuto místu, aby dlouhou dobu 
k odpoèinku mysli a tìla. Petr Dostál

dobøe sloužilo 
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Brigáda v Chøeš�ovicích a JehnìdnìSpolek památky Chøeš�ovicka

27.4. v ranních a dopoledních hodinách probíhal sbìr 
železného šrotu. Hasièi a jejich silná výpomoc i trakto-
rem sbírali šrot po celé naší vesnici, tento rok to byly 
2 plné vleèky. V odpoledních hodinách se uskuteènila 
výprava pro máj do blízkých lesù.

Stavìní máje a pálení èarodìjnic
Tento rok pøipadlo pálení èarodìjnic na úterý 30.4. Byl 
vyhlášen v nìkterých okolních krajích a okresech zá-
kaz rozdìlávání ohnì, kvùli vysokému vìtru. Našeho 
okresu ani Chøeš�ovic se to netýkalo, ale bylo potøeba 
oheò peèlivì hlídat. Nejdøíve svobodné dívky, sleèny 
a ženy ozdobily máj stužkami a pøipravily vìnec, poté 
bylo potøeba mnoho silných mužù, aby máj vztyèili. 
Ve veèerních hodinách se zapálil oheò a spolu s ním 
také pøipravené èarodìjnice. Obèerstvení a dobré pití 
zajistili opìt místní hasièi!  Klára Kothánková

Velký jarní úklid Chøeš�ovic a okolí probìhl v sobotu 11. kvìtna. 
Èlenové spolku památek tuto potøebnou akci organizovali spoleè-
nì s místními hasièi. Pøíjemným zjištìním na poèátku brigády bylo, 
že se ke èlenùm tìchto dvou organizací pøidalo i nìkolik neèlenù 
a zúèastnily se ji vlastnì i všechny vìkové kategorie od tìch úplnì 
nejmenších až po ty døíve narozené. Všichni stateènì zvládli po-
mìrnì dlouhý úsek a na nìkterých místech i dost fyzicky nároèný 
terén. Uklízely se úseky podél cest napøíè celými Chøeš�ovicemi, 
okolí Kozínských skal, vìtší èi menší stezky vedoucí k øece Vltavì 
a kostelu sv. Jana Køtitele. Èistilo se také koryto Chøeš�ovického 
potoka podél celého jeho toku k Vltavì. 
S potìšením jsme zjistili, že to s èistotou vody v Chøeš�ovickém

 potoce není asi zas tak špatné? Pøesvìdèil nás o tom totiž výskyt

rosnièky zelené, kterou ten den zpozorovali brigádníci pøi práci. 
Bohužel však poházené množství odpadu po okolí, který se poda-
øilo vysbírat nás pro zmìnu zase moc nepotìšilo, protože to na-
opak svìdèí o tom, že se mezi námi najde ještì dost lhostejných 
lidí, kteøí po sobì v pøírodì zanechají cokoliv. 
A nejen v Chøeš�ovicích se toho dne uklízelo. Rovnìž èlenové 
spolku památek, kteøí mají své bydlištì v Jehnìdnì si podobnou 
brigádu zorganizovali ve své vísce. Tam se jim také podaøilo zna-
telnì odlehèit pøírodì od nashromáždìného nepoøádku. Po skon-
èení prací si všichni mohli odpoèinout pod pergolou u hasièské 
zbrojnice v Chøeš�ovicích a za odmìnu si opéct výborný špekáèek. 
Díky všem pracantùm!
Text a foto: R. Lacinová

Spolek památky Chøeš�ovicka informuje a dìkuje
Jménem Spolku památek bychom rádi ještì jednou 

velmi podìkovali panu Pavlu Kuntovi 
a všem zúèastnìným za pùsobivý a krásný koncert, 

který probìhl v kostele sv. Jana Køtitele na Noci kostelù. 
Velký zážitek, díky za nìj !!!

P r o h l í d k y  k o s t e l a  s v.  J a n a  K ø t i t e l e 
stále pokraèují, objednávejte na tel: 607939885

V kostele sv. Jana probìhlo na jaøe nìkolik etap prùzkumu 
týkajícího se historie stavební architektury. O výsledcích 
prùzkumu architektonického vývoje a stáøí stavby kostela 
probìhne na podzim v KD Chøeš�ovice odborná pøednáška. 

O termínu budeme vèas informovat.

Na úètu spolku je k 12. èervnu 458 975,- Kè. 
Moc dìkujeme všem dárcùm a podporovatelùm!!!

Spolek památky Chøeš�ovicka

Sbìr železného šrotu, výprava pro máj ...SDH Chøeš�ovice
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Noc kostelù u sv. Jana na poušti
V pátek 7. èervna se otevøely dveøe mnoha kostelù po celém 
Èesku. Nejinak tomu bylo i v kostele sv. Jana Køtitele v Chøeš�o-
vicích. Pøíchozí návštìvníky svolal do kostela zvon sv. Josef.
Po úvodních slovech pana faráøe a zástupkynì Spolku památek 
Chøeš�ovicka byl pøichystán krásný koncert pod taktovkou známé-
ho a oblíbeného chøeš�ovického rodáka Pavla Kunta. V hudebním 
souboru spolu s ním vystoupili také skvìlá harfistka a flétnistka èi 
úžasný klarinetista, kteøí sem už po nìkolikáté vážili cestu z Nì-
mecka. Pøestože pøijeli z velké dálky, k Chøeš�ovicícím mají velice 
blízko. Vlastnì vìtšina hudebníkù, kteøí zde vystoupili, jsou pøíbu-
zensky spøíznìni s muzikantskou rodinou Kuntù pocházející právì 
z Chøeš�ovic. K té patøí samozøejmì i výborná sólistka Magdalena 
Kuntová, kterou na Noci kostelù doprovodil Chøeš�ovický pìvecký 
sbor, který doplnilo nìkolik bájeèných zpìvaèek z okolních konèin. 
Z vìtší dálky pøijeli, i když už v rámci naší rodné zemì, vynikající 
fagotista a kytarista, kteøí tu rovnìž nevystupovali poprvé.  

Všichni spoleènì i tentokrát podpoøili svým profesionálním výko-
nem krásný a letitý kostel sv. Jana a lidé to v závìru koncertu oce-
nili dlouhým potleskem ve stoje. Po té následovaly prohlídky kos-
tela s výkladem èi bez nìj za osvìtlení pouze plápolajících svící. 
Kdo se zajímal více o historii Chøeš�ovic, mìl možnost si prohléd-
nout ještì venku podrobnou výstavu. Na prostranství pøed koste-
lem si návštìvníci mohli zakoupit i upomínkové pøedmìty nebo 
rùzné dobroty napeèené èlenkami spolku památek. Výtìžek z pro-
deje tìchto vìcí se èasem použije na nìco potøebného. Místní 
hasièi mìli pøipravené obèerstvení hlavnì pro vìtší žízeò a také 
posezení u ohnì, kde si lidé mohli opéct špekáèky. Dìti si mohly 
jako vždy zahrát spoustu her a ještì mìly možnost nechat nama-
lovat nìjaký jiný oblièej na ten svùj. 
Pøíjemný veèer udìlal radost mnoha návštìvníkùm a my dìkujeme 
moc všem, kteøí se na poøádání této hezké Noci podíleli! 
Text: R. Lacinová Foto: Klára Kothánková

Spolek památky Chøeš�ovicka       

V sobotu 25. kvìtna se v Chøeš�ovicích poøádala okrsková soutìž 
v požárním útoku. Pøed 13:00 se u hasièské zbrojnice zaèali schá-
zet a sjíždìt hasièi a po odbytí 13 hodiny se šlo prùvodem k pa-
mátníku padlých vojákù za 2. svìtové války, kde se položil vìnec. 
Poté se všichni s prùvodem pøesunuli na louku za Hrdlièkù. Jako 
první se ukázal domácí tým žen, který svým povedeným útokem 
odstartoval soutìž. Další družstva šla podle rozlosovaného poøadí. 
Po odbìhnutí dospìlé kategorie se ukázaly týmy dìtí z Chøeš�o-
vic, Jehnìdna a Kluk. Útoky se všem dìtem povedly, i když bylo 
pár zádrhelù, ale dìti do toho daly veškerou svoji sílu! 
Po skonèení soutìže probìhlo vyhlášení výsledkù a poté volná
zábava, kterou moc lidí nevyužilo a pomalu odjíždìli domù. 
K poslechu a k tanci hrála Malá kapela pana Havlíka a dobré 
obèerstvení zajistili místní hasièi. 
Dìkujeme všem co se podíleli na veškerých pøípravách! 
Klára Kothánková

POØADÍ                
1.místo
2.místo
3.místo
4.místo
5.místo
6.místo

ŽENY
Jehnìdno
Chøeš�ovice

MUŽI
Jehnìdno A
Údraž
Chøeš�ovice
Jehnìdno B 
Kluky
Albrechtice n. Vlt.

DÌTI
Jehnìdno
Chøeš�ovice B
Chøeš�ovice A
Kluky A
Kluky B

Okrsková soutìž v požárním útoku SDH Chøeš�ovice

15



V sobotu 16. bøezna po obìdì se v Jehnìdnì uskuteènil turnaj 
ve høe Èlovìèe, nezlob se! Sešlo se celkem 8 hráèù, kteøí si pøi-
šli zahrát a užít si zábavné a napínavé hráèské odpoledne. Hrá-
la se nejprve základní kola, kde se rozhodovalo o postupující 
ètveøici do finále. Druhá ètveøice pak bojovala o 5. až 8. místo. 
Finálová ètyøka (jmenovitì Vojtano, Kateøina, Pepíno a Vencá-
tor) si pak zahráli na velkém herním plánu o první místo, za kte-
ré byl pøipravený jako obvykle krásný a snad i chutný dort. Na 
prvním místì se nakonec po napínavém boji umístil Votano, 
druhý skonèil Vencátor, tøetí Pepíno a na bramborové pøíèce se 
umístila Kateøina. Ani další úèastníci turnaje neodešli s prázd-
nou, pro každého byla pøipravená sladká odmìna. H. Jaèková

Jehnìdno poprvé zažilo dìtskou pohárovku! V nedìli 19. kvìtna 
ve 13 hodin se sešlo na høišti pod rybníkem celkem 42 dìtských 
družstev, která pøedvedla svoje nejlepší výkony v kategoriích pøí-
pravka, mladší, starší a smíšení. Nìkteøí z nás konstatovali, že 
tolik aut se tu nesešlo ani pøi dechovkovém festivalu. 
Domácí družstvo, které se v letošním roce poprvé úèastní písecké 
pohárovky, skonèilo ve velké konkurenci kategorii mladších na 
krásném 4. místì. Do Jehnìdna se pøijely podívat i dìti z Chøeš�o-
vic, a to hned se 2 družstvy, i když v kategorii starší bìžely mimo 
soutìž kvùli zapùjèenému závodníkovi z družstva Milenovic, což 
pravidla pohárové soutìže neumožòují. V kategorii mladších se 
pak umístily na 13. místì.

Aèkoliv do Jehnìdna pøijelo plno družstev s obavou, že soutìž se 
kvùli jedné základnì a jedné dráze protáhne, nakonec díky fungo-
vání všech úèastníkù, rozhodèích i poøadatelù byla soutìž ukon-
èena vèas a za sluneèného poèasí se pøedávaly medaile, poháry 
s diplomy a sladké odmìny.
Poøadí na stupních vítìzù:

  - kategorie mladší:
  - kategorie starší:
  - kategorie smíšení:
  - kategorie pøípravka: 

1. Mirovice „A“, 2. Chyšky, 3. Milenovice
1. Heømaò, 2. Mirotice, 3. Kestøany
1. Dobrošov, 2. Mirotice, 3. Mirovice
všichni byli vítìzové

Tímto bych ráda podìkovala všem, kdo pomáhali pøi pøípravách 
této hasièské soutìže. Hana Jaèková

Dìtská hasièská pohárová soutìž v Jehnìdnì

Jiøí Èerný mìl své koøeny v Jehnìdnì – výjímeèný hudební kritik a publicista (1936 – 2023)

Jiøí Èerný se díky své tvrdé práci a pevným postojùm zapsal silnì 
do historie novodobých dìjin. Získal spoustu ocenìní, pøátelil se 
s Václavem Havlem a setkal se osobnì i napøíklad s královnou 
Alžbìtou ll a jejím manželem Filipem. Jedna stránka by rozhodnì 
nestaèila, ani na struèné popsání jeho pestré životní pouti. On 
sám byl sice pražským rodákem, ale málokdo ví, že jeho blízcí 
pøedci pocházeli z Jehnìdna. Jiøí Èerný mìl vlastnì dva otce. 
O svém biologickém otci se však dozvìdìl teprve ve svých 17 
letech. Po nevlastním otci mìl pøíjmení Èerný, ale jeho skuteèný 
otec byl Antonín Krejèí. Ten se narodil v Jehnìdnì èp. 26. a byl 
nejenom nositelem jména Krejèí, ale také skuteèným krejèovským 
mistrem. Dokonce byl i pøedsedou Spoleèenstva krejèích Èech 
a Moravy. Jiøího Èerného dìdeèek Ignác Krejèí byl vltavským

plavcem - voraøem. O nìm Jiøí Èerný v poøadu Na plovárnì 
s Markem Ebenem vyprávìl, jak dìda splavoval vory do Prahy 
a zpìt domù chodíval s ostatními plavci bos, aby si nerozdrbali 
jediné boty, které mìli na nedìlní mši do kostela. Velice ho mrzelo, 
že už se s dìdeèkem nestaèil poznat a tak se o jeho životì mnohé 
nedozvìdìl. Pøi pátrání po svých koøenech však zjistil, že je jeho 
dìdeèek pochován podle jeho vlastních slov, na nejkrásnìjším 
venkovském høbitovì u kostela sv. Jana Køtitele v Chøeš�ovicích. 
Jiøí Èerný v poøadu Marka Ebena vyslovil také pøání, aby jednou 
jeho zpopelnìné ostatky byly pietnì rozprášeny do Vltavy, nìkde 
tam pod kostelíkem sv. Jana, kde odpoèívá právì jeho dìdeèek. 
Jestli se mu pøání splnilo nevíme, ale je jisté, že rodina Krejèích 
své místo na høbitovì u kostela sv. Jana stále má. R. Lacinová

SDH Jehnìdno Turnaj v Èlovìèe, nezlob se!
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Druhou letošní akcí spolku „Náš Újezd“ bylo stavìní májky (první 
bylo sousedské posezení se ženami). Protože letošní 31. duben 
pøipadl na úterý, tak jsme již v nedìli zajeli do lesa pro strom na 
májku, který jsme odkùrovali a ponechali pøipravený na poli za 
kaplièkou. V úterý od 15 hodin probíhala pøíprava døeva, úklid klu-
bovny, pergoly a okolí.  V pøedstihu byly zhotoveny dokonce dvì 
èarodìjnice, zajištìny špekáèky a nápoje. 
Poté byl pøivezen strom a døevo na táborák. Ten peèlivì pøipravo-
vali a stavìli mladí muži, ženy se zase chopily zdobení májky. Po
dokonèení táboráku bylo pøistoupeno ke stavìní májky, která byla 
letos 24 metrù dlouhá a obzvláštì silná.

Vlastní stavìní nám komplikoval velmi silný vítr, proto byl prostor 
v okruhu 25 metrù vyklizen, aby traktorista s radlicí a zkušení 
chlapi mohli bezpeènì postavit a ukotvit májku. Potom už násle-
dovalo opékání špekáèkù na pøenosném ohništi a se soumrakem 
byl zapálen táborák s èarodìjnicemi. 
Akce se zúèastnilo 35 dospìlých i dìtí a pìkné poèasí umožnilo, 
že jsem posedìli u táboráku a v klubovnì až pøes pùlnoc. Krásnì 
ozdobená májka bude tak opìt po celý rok orientaèním bodem pro 
návštìvníky osady.
Závìrem je potøeba podìkovat všem, kteøí se aktivnì na této akci 
podíleli. Josef Procházka

Èlenové mysliveckého spolku Údraž uspoøádali dne 9. èervna kvalifikaèní 
støelby a trénink na letošní Štít Albrechtic. Této významné spoleèenské 
akce se každoroènì zúèastòujeme v hojném poètu. Sraz na malebné støel-
nici, kterou vlastní HS Kubata Sedlec, byl již v ranních hodinách. Po vøelém 
pøivítání s mysliveckými kolegy ze Sedlece došlo k rozlosování a protože 
úèast byla témìø 100%, byly vytvoøeny dvì støelecké skupiny. Poté už za-
èalo ostré støelecké klání, mladí myslivci nechtìli pøijít o úèast na Štítu 
Albrechtic a tak se velmi snažili, ale nervozita byl velký problém. Konku-
rencí jim byli naši dùchodci, kteøí se po pár výstøelech rozpomnìli na mladá 
léta a zúroèili své bohaté støelecké zkušenosti. Celý den nás provázelo 
pìkné poèasí, po stránce stravy a pití se o nás velmi dobøe starala obsluha 
støelnice a v dobì obèerstvení byl i èas na zavzpomínání na staré dobré 
èasy a na bývalé kamarády. Nakonec jsme vyhráli všichni a v odpoledních 
hodinách jsme odjíždìli spokojeni domù s pocitem dobøe prožitého dne. 
Každý si procvièil støelbu na asfaltové holuby, ovládání zbranì a uvìdomili 
jsme si, že myslivost není jenom o lovu  zvìøì, ale i o setkávání èlenù 
a kamarádù. Myslivosti zdar! Milan Pizinger

LETNÍ HRY v Údraži  /  sobota 6. 7. 2024 od 9:00 Spolek Oudraž z.s.

NOHEJBALOVÝ TURNAJ
SKÁKACÍ HRAD
VODNÍ HRÁTKY

9:00 - 18:00 Taneèní zábava s živou hudbou
“KLUCI Z PÍSKU”
BOHATÁ TOMBOLA

20:00 - 1:00 Obèerstvení pøi venkovní akci
peèené prase, nìco z grilu, 
pivo, víno, nealko

10:00 - 20:00

Spolek Oudraž z.s. poøádá za pøispìní finanèní dotace z Oranžového roku Skupiny ÈEZ a podpory obce Albrechtice nad Vltavou
4. roèník Letních her ve venkovních prostorách Údražské hospody

Z èinnosti spolku „Náš Újezd“Stavìní májky v Újezdì 

Ostré støelby MS Údraž - Pod obrázkem
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Železná sobota s hasièi

V nedávných kvìtnových dnech jsme si pøipomnìli 160. výroèí založení nej-
staršího hasièského sboru v Èechách, právì v královském mìstì Velvary.
Celodenní oslavy se nesly v duchu hasièských tradic po vzoru zakladatele 
sboru Karla Krohna.
Oslavy se odehrávaly na historickém velvarském námìstí, kde zaèaly pøícho-
dem slavnostních praporù a uvítáním všech hostù. Mezi které patøili hejtman-
ka støedoèeského kraje, øeditel hasièského záchranného sboru ÈR, námìstek 
starostky Sdružení hasièù Èech, Moravy a Slezska, starosta královského 
mìsta Velvary, zástupci poslanecké snìmovny, senátu a samozøejmì zástup-
ci všech sborù dobrovolných hasièù a výjezdových jednotek podnikù, kteøí na 
oslavy zavítali. Pøijelo dohromady 60 hasièských sborù a jednotek s 45 slav-
nostními prapory a na oslavách bylo pøedstaveno a vystaveno nìkolik desítek 
kusù hasièské a záchranáøské techniky.
Po pronesených proslovech probìhlo dekorování všech zùèastnìných praporù èestnou stuhou k tomu výroèí, což je i pro prapor a al-
brechtické hasièe velká pocta. Následnì se za doprovodu hudby vydal hasièský prùvod na místní høbitov k hrobu zakladatele nejstar-
šího hasièského sboru v Èechách Karla Krohna. Zde byly nastoupeny všechny hasièské prapory a položeny vìnce a kytice na jeho pa-
mátku. Pøi cestì ze høbitova byla zastávka na prohlídku hasièské zbrojnice, která je na cestì mezi høbitovem a námìstím. A zde musím 
øíct, velice pìknì vybavena. Po prohlídce zbrojnice oslavy pokraèovaly na velvarském námìstí kde se sjela nádherná hasièská technika 
od té nejstarší historické, ještì tažené koòmi až po nejmodernìjší hasièské speciály. V prùbìhu odpoledne probìhla spousta dynamic-
kých ukázek s hasièskou technikou a na pódiu se vystøídalo nìkolik hudebních uskupení.

Text: Petr Sidum – velitel SDH Albrechtice nad Vltavou, Foto: SDH Velvary

Albrechtiètí hasièi zasahovali 
u požáru v Tálínì
První kvìtnovou nedìli ve veèerních hodinách vyjíždìla albrechtická 
hasièská jednotka k požáru domu do obce Tálín. Po pøíjezdu na místo 
zásahu bylo zjištìno, že se nejedná o dùm, ale o zahradní domek, kde 
bylo uskladnìno døevo a v èásti byl i gril od kterého zahoøelo. Na místo 
zásahu se sjeli ètyøi hasièské jednotky s pìti cisternami, aby byl pøípad-
ný rozšiøující se oheò co nejdøíve pod kontrolou, což se také zdárnì 
podaøilo a domek byl uchránìn.
Text a foto: Petr Sidum 
– velitel výjezdové jednotky obce Albrechtice nad Vltavou

Rok utekl jako voda a tak albrechtiètí hasièi uspoøádali Železnou sobotu a opìt vyrazili do ulic Albrechtic nad Vltavou a místních èástí   
Újezd a Hladná. Svážel se starý železný šrot a vysloužilé elektrospotøebièe, kde 
se øadíme ke špièce v republice. Tentokrát jsme byli pøekvapeni už na zaèátku, 
kdy jsme první vùz témìø naplnili na Hladné a doplnili v Újezdì. Za nádherného 
sluneèného poèasí jsme se pìknì ohøáli. A zároveò jsme bìhem pøejezdu mezi 
obcemi nacházeli zajímavé odpadové poklady, které už zøejmì nìkdo nemìl sílu 
dovézt na sbìrné místo a vyhodil je u lesa, nebo u silnice. V prùbìhu dne se že-
lezného šrotu i elektrospotøebièù podaøila svézt poøádná hromada. 
Dìkujeme všem kteøí nám pøispìli kouskem svého odpadu, kterým podpoøí èin-
nost hasièského sboru v Albrechticích nad Vltavou. Zejména, když nás zanedlou-
ho èeká velká a nároèná akce hasièské oslavy 135. výroèí založení hasièského 
sboru v Albrechticích nad Vltavou.
Text: Petr Sidum – velitel SDH Albrechtice nad Vltavou, Foto: Magda Sidumová

SDH Albrechtice nad Vltavou Albrechtiètí hasièi ve Velvarech
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Tak již máme skoro dokopanou sezonu. Ještì zbývá odehrát poslední zá-
pas našich mladších žákù na horké pùdì Bernartic. I do tohoto zápasu 
vloží naše mladé nadìje všechno, jako do všech zápasù po celou sezónu. 
Tento èlánek dáváme dohromady hned po velkém derby mladších žáku 
se Záhorským sokolem. A jsme rádi, že mùžeme být na naše kluky a holky 
moc pyšní, protože toto derby jsme ovládli velkým golovým rozdílem. 
Pøivážíme si výhru 13:2 a tudíž všechny tøi povinné body. 
Den pøed tím rozcupovali naši mladší kolegové spoleèenství Hrazánek 
a Kováøova pomìrem 11:0. Tudíž i tam posíláme velké dík.  
Celkovì musíme smeknout jako trenéøi, jak naši svìøenci po celou sezonu 
fungovali a hráli. Aè párkrát výsledky tomu nenasvìdèovaly, tak jsme se 
hernì velice zvedli. Staèí pøipomenou, že starší pøípravka vyhrála 12 zápa-
sù za sezonu z celkových 25 a nìkolikrát se nám stalo, že pøi nás nestálo 
povìstné fotbalové štìstíèko a prohráli jsme o gol èi dva. 
Velké díky tímto patøí trenérovi Mar�asovi. Který se velice rychle k nám za-
èlenil do mužstva. Ujal se našich nejmladších a myslíme, že výsledky ho-
voøí jasnì, jak moc nám Mar�as pomohl a jakým stylem funguje na støídaè-
ce. Mladší žáci se taktéž rvali stateènì.  
Nastupovali proti našlápnutým týmùm, jako jsou Písek, Èížová, Hradištì 
atd. A musíme øíct, že nikdy jsme neodcházeli ze høištì, a� už to byli hráèi, 
trenéøi èi náš úžasný fanklub, s pocitem, že bychom na høišti nenechali 
všechno. Vždy jsme bojovali do poslední minuty a vždy jsme opouštìli 
høištì se vztyèenou hlavou. A my trenéøi s pocitem dobøe odvedené práce 
a pøíslibem do budoucna, že jdeme stále více a více fotbalovì nahoru 
a správným smìrem. Tuto sezonu jsme již zakonèili dokopnou minulý tý-
den. Pøedèasnì, ale i tak jsme si to velice užili. 
Pro všechny, co nemìli ještì tu odvahu nebo stále váhají. Stále a stále 
nabíráme nové èleny, takže se nebojte a pojïte to s námi zkusit a uvidíte, 
tøeba zrovna tebe potøebujeme !
Tímto bychom za celou sezónu chtìli podìkovat všem, co se podíleli na 
tom, kde teï jsme. Našim úžasným hráèùm a hráèkám, všem sponzorùm, 
obci, klubu TJ Albrechtice nad Vltavou, rodièùm a v neposlední øadì naše
mu fanklubu, ze kterého jde strach po celém okrese :D
A nesmíme zapomenout na naši nejoblíbenìjší tetièku Máju. 
Která se o nás všechny stará jako o vlastní. TETIÈKO DÌKUJEME !
Takže fotbalu zdar ! A tomu ALBRECHTICKÉMU OBZVLÁŠ� !

Zdravíme všechny pøíznivce fotbalu 
a obzvláštì toho ALBRECHTICKÉHO

Po nepøíliš povedeném podzimu se na jaøe naopak velmi daøilo. Jarní tabulku jsme 
naprosto ovládli. Díky deseti výhrám a jedné plichtì s výhrou na penalty nám na konto 
naskoèilo celkem dvaatøicet bodù a pøi koneèném sèítání to pak po celé sezónì zna-
mená pìkné páté místo se ztrátou pouhých ètyø bodù na druhé místo. I poslední zápas 
v sestupových vodách namoèeném Oslovì kluci zvládli pomìrem 1:3. Z tohoto zápasu 
jsou i nejaktuálnìjší fotky našich bojovníkù. Béèko také nehrálo v okresní soutìži úplnì
druhé housle a nìjakou dobu to vypadalo dokonce i na bednu. Nakonec kluci vybojo-
vali osmé místo se ztrátou jediného bodu na místo šesté. Na pøíští sezónu pøihlašuje-
me èistì za TJ Albrechtice nad Vltavou starší pøípravku a mladší žáky.

Než skonèila klání v okrese, tak nám „pro vìtšinu ètenáøù hlavnì v televizi“ zaèalo také 
EURO2026 v sousedním Nìmecku. Velmi smolná prohra èeského týmu v úvodním 
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TJ Albrechtice nad VltavouPrvní místo na jaøe!

Odjezd na Štít Albrechtic do Jizerek je 21. 6. 2023 v 9:30 a kdo se 
nenahlásil vèas, má smolíka. Kromì fotbalistù a jejich fanouškù jedou 
letos opìt i myslivci na støeleckou soutìž. Obec Albrechtice nad Vltavou 
budou tradiènì reprezentovat týmy z Údraže a Jehnìdna. 

Fotbalu a ŠTÍTU ZDAR!  A tomu Albrechtickému zvláš�!   Dušan Hronek

zápase s vynikajícím Portugalskem s neskuteèným Ronaldem v sestavì 
snad nebude znamenat složení èeských zbraní a postup ze skupiny klapne. 
Pojedeme kluky podpoøit do Hamburku na poslední zápas ve skupinì proti 
Turkùm, tak vìøíme, že nepojedeme domù zklamaní jako v roce 2008 
z Ženevy. Tam tehdy Turci z 0:2 otoèili na 3:2 a poslali nás s brekem domù. 
O tom snad pøíštì trochu více, když to dobøe dopadne. 
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Vychází v Albrechticích nad Vltavou - 6x roènì. Roèník 14  /  Èíslo 3  /  Datum vydání: 25. èervna 2024  /  ZDARMA

redakce nezodpovídá 
za obsah èlánkù, pravopis 
èi formulaci 7. srpna 2024

Spoleèenská kronika 

 
redakèní

 rada:
Vlasta Petružálková
Hana Krippnerová
Radka Lacinová

vlasta.petruzalkova@volny.cz
h.kripp.18@seznam.cz
rad.lacinova@seznam.cz

Pøejeme všem oslavencùm hodnì štìstí, zdraví a dobré nálady.

86  Mattiussi Gianni

88  Rieplová Marie, Albrechtice

82  Mikolajczyk Pøemysl, Albrechtice

81  Schánilec Josef, Albrechtice

81  Schánilec Ladislav, Albrechtice

84  Ušatá Jaroslava, Jehnìdno

50  Procházka Petr, Albrechtice

55  Kuèera Miroslav, Újezd

65  Král František, Albrechtice

50  Vlková Jitka, Chøeš�ovice

, Albrechtice 50  Kramplová Pavlína

70  Holec Pavel, Újezd

80  Kuntová Marie, Chøeš�ovice

80  Pavlíèková Rùžena, Albrechtice

60  Velek Václav, Údraž

70  Kokaisl Miroslav, Jehnìdno

50  Pohnánová Romana, Údraž

75  Pilík Milan, Chøeš�ovice

81  Stropnický František, Chøeš�ovice

, Albrechtice

duben Rùžena Vaèkáøová
Albrechtice nad Vltavou
rodièe: Jana Hrdlièková
Miloslav Vaèkáø 

kvìten Jan Koneèný
Albrechtice nad Vltavou
rodièe: Kateøina Koneèná
Jiøí Koneèný

Podìkování SKUPINÌ ÈEZ
za podporu

v rámci Oranžového roku

4.5.2024
Christopher Adrian Gage, Jehnìdno

29.5.2024
Libor Prèík, Albrechtice nad Vltavou

Nic z toho dobrého, co jste uèinili 
Všechno zùstane.

se neztratí. 
A� Vás láska a porozumìní provázejí celý život!

v mìsíci kvìtnu si své ano øekli

Albrechtice nad Vltavou 

A� jsou Vaše dìti š�astné a zdravé.

MS v hokeji
Dne 26.5. se hrálo v Praze finále hokejového mistrovství svìta. 
Po velkém bojování a tìžkých zápasech se Èesko dostalo do 
koneèného finále a hrálo proti Švýcarsku. Proto ani Chøeš�ovice 
nechybìly u obrazovek, tedy spíše u promítacího plátna pod ha-
sièskou pergolou a celý veèer jsme silnì fandili a drželi palce 
domácímu týmu. Ten po nároèném zápase vyhrál 2:1. Èeský tým 
se po nìkolika letech opìt stal Mistrem svìta. Klára Kothánková


	Stránka 1
	Stránka 2
	Stránka 3
	Stránka 4
	Stránka 5
	Stránka 6
	Stránka 7
	Stránka 8
	Stránka 9
	Stránka 10
	Stránka 11
	Stránka 12
	Stránka 13
	Stránka 14
	Stránka 15
	Stránka 16
	Stránka 17
	Stránka 18
	Stránka 19
	Stránka 20

